

Thursday
the twenty-sixth of May
two thousand twenty two
at eight twenty-two in the evening

Shanghai, China

2022 届本科生毕业典礼上海纽约大学







童世骏 Tong Shijun Chancellor, NYU Shanghai 上海纽约大学校长



雷蒙 Jeffrey S. Lehman Vice Chancellor, NYU Shanghai 上海纽约大学常务副校长



Andrew Hamilton President, New York University 纽约大学校长

Members of the Class of 2022:

Four years ago, you chose to pursue a unique kind of education here at NYU Shanghai: one that is cross-cultural, rooted in the liberal arts, and designed to transform you into globally-minded citizens. Today, we celebrate your successful completion of that education, under circumstances that none of us could have foreseen.

The coronavirus pandemic has done terrible harm to our world, and its consequences will not be fully known for many years. We are confident, however, that all of you will have vital roles to play as we rebuild and recover. You have exceptional talents that can serve a wide range of endeavors. Even more importantly, you share cosmopolitan values that need reinforcement in a period of understandable fear and anxiety.

Fortunately, you will not be alone. You are joining a vibrant and growing community of NYU Shanghai alumni. Together with your fellow 2022 graduates in New York City and Abu Dhabi, you also join an even larger family of NYU graduates (more than half a million strong!). Wherever your journey takes you from here, know that you belong to a special group of people who share your aspirations and will help you as best they can.

We express our fond hope that you will keep us posted as you continue down paths full of opportunities to make your own distinctive contributions to the world.

Congratulations, and we wish you all the very best!

亲爱的 2022 届毕业生:

四年前,你们加入上海纽约大学,选择了这条跨越文化、为学博雅,以成为全球公民为己任的求学之路。今天,我们在这样一个未能预料的情况下,共同庆贺你们完成学业。

新冠病毒为祸人间,遗害未料。但我们相信你们所有人都将在疫后复苏和重建当中施展你们的才华,发挥重要的作用。不仅如此,在这个弥漫着忧心与焦虑的时期,更需要你们去弘扬天下大同的思想与胸怀。

你们的前路不会孤独。从今天起,你们将加入上海纽约大学不断发展壮大、充满活力的校友行列。同时,你们还会和身处纽约和阿布扎比校园的 2022 届毕业生一起,成为拥有超过 60 万人的纽约大学全球校友大家庭的一员。无论你们人生旅程的下一站在何方,都会有同样满怀理想、专注奋进的校友,与你们携手同行。

衷心希望你们前程似锦,期待你们的好消息!

奉上最美好的祝愿!

重地的

童世骏 Tong Shijun Chancellor of NYU Shanghai 上海纽约大学校长

My Like

雷蒙 Jeffrey S. Lehman Vice Chancellor of NYU Shanghai 上海纽约大学常务副校长

Adres O. Hoke

Andrew Hamilton President of New York University 纽约大学校长

The NYU Shanghai Torch

NYU Shanghai Class of 2022

NYU Class of 2022 - Study Away Program

NYU Shanghai Faculty Representatives

Welcome

Chancellor Tong Shijun and Vice Chancellor Jeffrey Lehman

Pronouncement

Provost Joanna Waley-Cohen

Student Speakers

Shi Yiling '22

Bongani Ntsakani Musikavanhu '22

Video Tribute to the Class of 2022

Chancellor's Message

Tong Shijun

Vice Chancellor's Message

Jeffrey Lehman

NYU President's Message

Andrew Hamilton

Greetings

William R. Berkley, Stern '66 Chair of NYU's Board of Trustees

Chancellor's Medal of Honor

Presented by Tong Shijun to: Yang Yang China's First Winter Olympics Gold Medalist Vice-Chair of World Anti-Doping Agency Chair of 2022 Beijing Olympic Winter Games

Commencement Address

Yang Yang

上海纽约大学火炬入场

上海纽约大学 2022 届毕业生入场

纽约大学海外学习项目 2022 届毕业生入场

上海纽约大学教师代表入场

上海纽约大学校长童世骏先生、常务副校长雷蒙先生致欢迎辞

上海纽约大学教务长致辞 衛周安女士

中国学生代表发言 2022 届毕业生施怡聆

国际学生代表发言

2022 届毕业生 Bongani Ntsakani Musikavanhu

2022 届毕业生风采短片

上海纽约大学校长致辞 童世骏先生

上海纽约大学常务副校长致辞 雷蒙先生

纽约大学校长致辞

Andrew Hamilton 先生

纽约大学董事会主席致辞

斯特恩商学院 66 届校友 William R. Berkley 先生

"上海纽约大学校长荣誉奖章"授予仪式

杨扬女士 中国冬奥首金获得者 世界反兴奋剂机构(WADA)副主席

世界反兴奋剂机构 (WADA) 副王席 2022 年北京冬奥组委运动员委员会主席

杨扬女士致辞

Presentation of Candidates for Degrees (NYU Shanghai)

Maria Montoya, Dean of Arts and Sciences Keith Ross, Dean of Computer Science, Data Science, and Engineering Chen Yuxin, Dean of Business

Presentation of Candidates for Degrees (NYU Study Away Program)

Joanna Waley-Cohen, Provost

Conferral of Degrees

Tong Shijun for NYU Shanghai and Andrew Hamilton for NYU

Virtual Lighting of the Oriental Pearl Tower

Jeffrey Lehman

NYU Shanghai Alma Mater

We invite you to sing with us. Lyrics can be found on page 62.

毕业生学位授予仪式(上海纽约大学)

上海纽约大学文理学部主任 Maria Montoya 女士 上海纽约大学计算机科学、数据科学与工程学部主任 Keith Ross 先生 上海纽约大学商学部主任陈宇新先生

毕业生学位授予仪式(纽约大学海外学习项目)

上海纽约大学教务长衛周安女士

学位授予确认

上海纽约大学校长童世骏先生 纽约大学校长 Andrew Hamilton 先生

东方明珠线上"亮灯"仪式

上海纽约大学常务副校长雷蒙先生

上海纽约大学校歌

校歌歌词请见本册第62页



The Chancellor's Medal of Honor recognizes inspiring individuals whose actions and achievements exemplify the values cherished by our university.

Yang Yang

China's First Winter Olympics Gold Medalist Vice-Chair of World Anti-Doping Agency Chair of 2022 Beijing Olympic Winter Games

Yang Yang is China's first-ever Winter Olympics gold medalist, winning two gold, two silver, and a bronze medal in short track speed skating over three winter olympics. She won 59 world titles during her 23-year career as an athlete - a Chinese record.

Yang Yang was the first nonretired Chinese athlete to be elected to the International Olympic Committee. She was also the first female secretary in the International Skating Union's 125-year history. During the 2022 Beijing Olympic Winter Games, she served as the chair of the Athletes' Commission. She now serves as the vice-chair of the World Anti-Doping Agency, and is founder of the China Champion Foundation and the Feiyang Ice Skating Center to develop ice sports in China.



Yang Yang graduated from the School of Economics and Management of Tsinghua University in 2007.

"上海纽约大学校长荣誉奖章"授予在诸多领域践行学校价值观,对社会发展作出独特贡献并发挥巨大影响力的个人。

杨扬

中国冬奧首金获得者 世界反兴奋剂机构(WADA)副主席 2022 年北京冬奥组委运动员委员会主席

杨扬是中国首位冬奥会金牌获得者,参与三届冬奥会,共获两金、两银、一铜。在23年运动生涯中,杨扬共获得59个世界冠军,是获世界冠军最多的中国运动员。

杨扬也是中国首位以运动员身份当选的国际奥委会委员,以及国际滑冰联盟 125年历史中首位女性速滑理事。2022年北京冬奥会,担任奥组委运动员委员会主席。目前,杨扬任世界反兴奋剂机构副主席,并作为冠军基金发起人和飞扬冰上运动中心(上海星扬体育文化发展有限公司)创始人,致力于在中国推广冰雪运动。

杨扬 2007 年毕业于清华大学经济管理学院。

Shi Yiling '22

Shi Yiling (Elin), of Shanghai, China, graduates today with a double major in Business & Finance and Social Science (Self-Designed Urban Studies Track) as well as a minor in Public Policy & Management. At NYU Shanghai, she served as the secretary of the Class of 2022 Youth League Committee, where she organized cultural exchanges and community volunteer activities to help bring Chinese and international students together through a better understanding of Shanghai and China. While studying away in Washington D.C. as a Global Leadership Scholar during the Spring of 2020, she served as the president of the school International Student Group, where she led fundraising activities to support Wuhan in the early days of the pandemic. Yiling will join the financial services consulting team of Ernst & Young Advisory (Shanghai office) as a Business Analyst later this year.

Bongani Ntsakani Musikavanhu '22

Bongani Ntsakani Musikavanhu, of Johannesburg, South Africa, graduates today with a degree in Business and Finance and a minor in Chinese. At NYU Shanghai, Bongani gave academic support to students learning Chinese as a staff learning assistant. Throughout his time in school, he wrote his own stories, scripts, and rap songs in Mandarin. In addition, he created a YouTube channel of vlogs and interviews in the hope of creating art that uses and merges cultures and languages to promote cross-cultural communication and understanding. After graduation, Musikavanhu envisions working for a time as a finance consultant or analyst before possibly pursuing graduate school. He aspires to explore the idea of business from the Chinese perspective and how it impacts Africa to enable himself to provide equity and capital to places in South Africa specifically.

施怡聆 2022 届毕业生

施怡聆,来自中国上海,主修金融学(商学与金融)专业,及世界史(社会科学)专业(自主设计城市研究方向),辅修公共政策与管理。四年来,她任校 2022届团支部书记,组织开展了多项文化交流和社区志愿活动,希望通过加深中外学生对上海乃至中国的了解,凝聚上纽大学生的力量。2020年春季,她前往纽约大学华盛顿特区海外学习中心交换,学习"全球领导力项目"课程,并担任国际学生社团负责人,发起了支持武汉抗疫的募捐活动。毕业后,她将作为商业分析师加入安永(中国)企业咨询有限公司的金融服务咨询团队,开启职业生涯。

Bongani Ntsakani Musikavanhu 2022 届毕业生

Bongani Ntsakani Musikavanhu,来自南非约翰内斯堡,主修金融学(商学与金融),辅修中文。他曾担任中文课程助教,为同学们的中文学习提供学术支持。他也尝试用中文创作故事、剧本和歌词。此外,他还在视频网站开通个人频道分享视频日记和采访,希望创作出运用和融合多种文化、语言的艺术,鼓励跨文化交流与理解。本科毕业后,Musikavanhu 打算在攻读研究生之前,先从事一段时间的财务顾问或分析员的工作。他希望能够以中国的视角看待商业发展,并探索这一角度对非洲的影响,帮助股权和资本流入南非等国家和地区。

Graduation Attire

The caps, gowns, and hoods worn today by participants in these commencement exercises are inspired by the attire worn by European teachers and students during the Middle Ages.

Students who have earned the New York University bachelor's degree wear a violet gown with semi-stiff yoke, long pleated front, and intricate shirring across the shoulders and back. On their heads, they wear the traditional square mortarboard with violet tassel.

Faculty possessing NYU doctoral degrees wear gowns with broad velvet panels down the front. This velvet trimming may be either black or the color of the field of learning represented by the degree.

Much of the color and meaning of the costumes worn by holders of doctoral and master's degrees is found in the hoods. These are silk-lined with the color or colors of the institution that conferred the degree.

NYU Shanghai Torch

The design of the torch used in today's graduation ceremony draws from Chinese culture while remaining true to the original NYU torch created by Tiffany and Co. in 1911.

With its lid and facing handles, the Shanghai torch is designed to recall a traditional Chinese 'ding,' a ritual bronze vessel used in ancient China and symbolic of the country's rich heritage. The character 鼎 (ding) also carries a second meaning in Chinese and is used to evoke greatness, flourishing, and reaching a peak.

The NYU Shanghai torch is decorated with the Shanghai campus 'magnolia' motif and a geometric Chinese cloud pattern around its rim and base, representing the heavens and good luck.

NYU Shanghai Banner

The NYU Shanghai banner is carried aloft at the head of the graduate procession by a student representative. Featuring NYU Shanghai's 'magnolia' motif on a violet crest surmounted by the university name, the design is in keeping with the NYU banners carried at graduations in New York and Abu Dhabi, which feature the respective symbols of each school or campus.

New York University Seal

NYU Shanghai graduates receive New York University diplomas bearing the university seal. The seal is composed of five emblems that embrace the goals and traditions of NYU. These include the NYU name and founding year; the motto perstare et praestare, to persevere and excel, which underscores the depiction of classic runners, and, when combined, represents the continued pursuit of academic excellence; finally, there is the upheld torch of the Lady of the Harbor, signifying NYU in service to the "metropolis"—New York City.

学位服

出席毕业典礼人员遵循欧洲中世纪师生的着装传统, 穿戴四方帽、学位服与兜帽。

获纽约大学学士学位的学生, 穿紫罗兰色学位服。学位服为半硬过肩、叠褶前襟、宽袖, 肩背部有细密装饰褶纹, 戴紫色流苏传统四方帽。

拥有纽约大学博士学位的教师,身着饰有宽大天鹅绒垂布的学位服。垂布或为黑色,或为代表学位所属学科领域的不同颜色。

博士与硕士学位获得者,可通过兜帽丝质镶边的颜色辨别所属学科。



上海纽约大学火炬

上海纽约大学火炬的设计从中国传统文化中获得灵感,并融合了蒂芙尼公司于1911年设计的纽约大学火炬的传统特征。

火炬借鉴了中国古青铜器鼎的形态,象征中国源远流长的历史与文化。"鼎"字在中国汉字中的含义为伟大、繁荣,达到鼎盛。

火炬底部镌刻有上海纽约大学标志"白玉兰花",中国吉祥云纹围绕火炬顶端, 代表祥瑞与和谐。



上海纽约大学校旗

上海纽约大学校旗在毕业典礼开始时,由学生旗手高举入场。校旗的紫色盾形纹章内,为上海纽约大学标志"白玉兰花",学校中英文全名居于盾形纹章顶部,设计概念与纽约大学和纽约大学阿布扎比校园校旗一致,但融入各自代表特征。



纽约大学校印

上海纽约大学毕业生获得的纽约大学学位证书上,印有纽约大学校印。纽约大学校印由五部分组成,象征纽约大学的目标与传统:印上标有纽约大学校名及成立年份;校训 perstare et praestare,意即"坚持不懈,超越群伦";校训之上,是古典马拉松跑者。两者结合在一起,代表对学术卓越的不断追求;高举火炬的自由女神,表示纽约大学致力于为当地社区服务。



Lighting the Pearl Tower

The Oriental Pearl Tower stands as a symbol of Shanghai's deep connections with the rest of the world. It expresses some of the same ideals that animate NYU Shanghai - a commitment to looking outward beyond what is most familiar, to embracing a complex and varied human experience. Every year since 2017, the tower has been lit in violet in honor of the NYU Shanghai graduating class, echoing the tradition in New York of lighting the Empire State Building in honor of students graduating from NYU's Washington Square campus.

This year, the pandemic prevents us from lighting the Tower in the traditional way. We must use technology to simulate a celebration that we would rather be doing in person. But that does not in any way diminish the pride NYU Shanghai, Pudong, and the City of Shanghai take in the Class of 2022.

点亮上纽紫 东方明珠

东方明珠塔作为上海地标,是上海与世界深度连结的象征。与上海纽约大学一样,它也传递着"超越相同、拥抱多元"的理念。自 2017 年以来,为庆祝上海纽约大学本科生毕业,东方明珠会面向这座城市闪耀上纽大校色紫罗兰色,与纽约帝国大厦为纽约大学毕业生亮紫色灯光的传统遥相呼应。

疫情之下,我们无法像往年一样相聚黄浦江畔,共同见证这一时刻。但我们将在线上"点亮"东方明珠,延续这一传统。亮灯仪式虽有所改变,但上纽大、浦东,以及上海这座城市,都对我们2022届毕业生取得的成就引以为荣。

Provost's Award

Presented by the Provost of NYU Shanghai for outstanding accomplishment in scholarship and service.

Shi Yiling '22

Dean's Award in Arts and Sciences

Presented by the NYU Shanghai Dean of Arts and Sciences for excellence in Arts and Sciences and noteworthy contributions to the life of the campus.

Mahder Takele Teshome '22 Zhu Yuchen '22

Dean's Award in Business

Presented by the NYU Shanghai Dean of Business for excellence in business and noteworthy contributions to the life of the campus.

Li Yuxuan '22

Dean's Award in Computer Science, Data Science, and Engineering

Presented by the NYU Shanghai Dean of Computer Science, Data Science, and Engineering for excellence in Computer Science, Data Science, and Engineering and noteworthy contributions to the life of the campus.

Chen Xinyue '22

In addition to the graduates listed above, NYU Shanghai also celebrated many other students who emerged as academic leaders and exceptional scholars during their time at NYU Shanghai at a Senior Awards Ceremony held on May 25, 2022:

Major Honors

Bestowed to students who completed the designated honors sequence in their major and maintained a requisite grade point average.

NYU Shanghai Excellence Award

Following the practice in Chinese universities, NYU Shanghai awards honors for academic excellence, known as 上海纽约大学优秀毕业生 in Chinese, to the top 20 percent of graduates based on cumulative grade point average through seven semesters of coursework.

Phi Beta Kappa

As part of New York University, NYU Shanghai's top students who have demonstrated breadth and depth in their studies of the liberal arts are considered for membership in NYU's chapter of The Phi Beta Kappa Society, the oldest academic honor society in the United States.

Latin Honors

NYU Shanghai students are awarded Latin graduation honors based on cumulative grade point average through seven semesters of coursework:

Summa cum laude (highest honors) is awarded to the top 5 percent of students. Magna cum laude (high honors) is awarded to the next 10 percent of students. Cum laude (honors) is awarded to the next 15 percent of students.

New York University Honors

Students earned this award by obtaining a cumulative grade point average through seven semesters of coursework that places them within the top 40 percent of their school's graduating class.

Global Leadership Certificate

Presented by the Assistant Provost for Academic Affairs for completing the courses, study away, language, service work, and reflection paper required for the certificate.

教务长奖

由上海纽约大学教务长颁发、以表彰在学业及社会服务中取得优异成绩的毕业生。

2022 届毕业生 施怡聆

文理学学部主任奖

由上海纽约大学文理学部主任颁发,以表彰在文学和理学领域取得杰出成绩,并对学校有突出贡献的毕业生。

2022 届毕业生 Mahder Takele Teshome 2022 届毕业生 朱雨宸

商学学部主任奖

由上海纽约大学商学部主任颁发,以表彰在商学领域取得杰出成绩,并对学校有突出贡献的毕业生。

2022 届毕业生 李宇盲

计算机科学、数据科学与工程学学部主任奖

由上海纽约大学计算机科学、数据科学与工程学部主任颁发,以表彰在计算机科学、数据科学与工程学领域取得杰出成绩,并对学校有突出贡献的毕业生。

2022 届毕业生 陈昕玥

除以上奖项,对于那些能在学校竞争激烈、要求严格的学术环境中脱颖而出的优秀学子,上海纽约大学同样授予荣誉奖项,并在毕业典礼前一日的毕业生学位荣誉与奖项颁发典礼上,授予以下荣誉奖项:

荣誉学十学位

授予完成所学专业指定的荣誉课程、并达到规定成绩绩点的毕业生。

上海纽约大学优秀毕业生

遵循中国大学授予毕业荣誉的惯例,上海纽约大学依据本科前七个学期的累积成绩绩点,授予排名前 20% 的学生"优秀毕业生"的荣誉称号。

美国大学优等生荣誉协会

作为纽约大学全球教育体系的一部分,上海纽约大学推选在本科博雅教育中学业有成的学生加入美国大学优等生荣誉协会(The Phi Beta Kappa Society)纽约大学分会。美国大学优等生荣誉协会是美国历史最悠久的学术荣誉组织之一。

拉丁字母学业荣誉奖

按照纽约大学的传统,上海纽约大学根据本科前七个学期的累积成绩绩点,为学业出色的学生授予"拉丁字母学业荣誉奖"。每个奖项均以拉丁字母命名,其中,Summa cum laude (最优等)授予排名前5%的学生; Magna cum laude (极优等)授予排名前6%-15%的学生; Cum laude (优等)授予排名前16%-30%的学生。

纽约大学优秀学业成绩奖

纽约大学优秀学业成绩奖,授予本科前七个学期的累积成绩绩点全年级排名前40%的学生。

全球领导力荣誉证书

由上海纽约大学助理教务长颁发,授予在学业成绩、海外学习、语言能力、社会服务、总结心得等方面均满足该证书综合要求的学生。

Welcome, NYU Shanghai Class of 2022!

We are excited to welcome you to the NYU alumni family - a community of more than 600,000 graduates living and working around the world......Your NYU experience does not end when you receive your diploma. We hope you will maintain a lifelong connection to NYU, and we look forward to staying in touch as you navigate the exciting opportunities and challenges that lie ahead.

As you transition from students to alumni, please visit nyualumni.com/opt-in to update your contact information so that we can stay in touch. When you do so, you'll receive a link to an exclusive website, which contains special offers, benefits, events, and communications for the Class of 2022. You'll also have the opportunity to opt in to receive invitations to networking and social events, and more.

We are proud to have you join the distinguished body of alumni who make NYU the vibrant global institution it is today, and welcome your involvement as active alumni. Congratulations and welcome to the NYU Alumni Association.

In NYU spirit, perstare et praestare,

Brian Perillo

Senior Associate Vice President of Alumni Relations

#NYUAlumni | #ForeverViolet

欢迎你们, 上海纽约大学 2022 届毕业生!

我们非常荣幸地欢迎你们加入纽约大学校友大家庭。这个大家庭的成员超过60万人,遍布世界各地。毕业不是纽约大学生涯的终点,与纽约大学的纽带将维系一生。在未来追寻梦想、挑战人生的路上,纽约大学校友会始终与你相伴。

从毕业的这一刻起,你将正式成为纽约大学校友会的一员。请登录校友会网站nyualumni.com/opt-in,更新你的个人联系方式,与我们保持联系,并可获取专属网站链接,"解锁"面向 2022 届校友的各项福利,参与各类校友交流会和社交活动等。

正是一届届出色的校友,让纽约大学发展成为如今充满活力的国际化高等学府。 从现在起,你们将以校友身份积极参与建设这个大家庭。祝贺你们,成为纽约大 学校友会的一员!

让我们传承发扬纽约大学校训的精神, perstare et praestare, 坚持不懈, 超越群伦。

Brian Perillo

校友关系高级协理副校长

#纽约大学校友会 | #永远的紫罗兰









The NYU Shanghai Class of 2022 上海纽约大学 2022 届毕业生



文理学部 Arts and Sciences



Sarah Armstrong



Jaeven Matthew Aylor



Matthew Vincent Ballou



Lindsay Berat



Yirong Bian 边逸融



Evan Donald Bird



Christina Grace Bowllan



Isabel Brack



Dayna Kristine Brown



Kyle Clark Brueggemann



Yifan Bu 布一凡



Daisy Bugarin



Noah Bumas



Jaime Alexandra Cantwell



Cara Elizabeth Chang



Ruonan Chang 常若男



Shina Chang



Ya-Chi Chang 张雅淇



Siyi Chen 陈思怡



Ying Chen



Jennifer Caye Cheung



Xinyu Chi 迟欣宇



Shih-Huan Chou 周士桓



Qian Chu 褚乾



Alexander Weldon Cleveland



Ryann Noelani Coules



Yixuan Cui 崔艺璇



Lana Jane Damian



Sarah Melissa Dodge



Zixuan Dong 董子轩



Madison Nichole Eberhardt



Tenielle K. Ellis



Zihan Feng 冯子涵



Katherine Flanigen



Farheen Foad



Keaton Everett Funderburk



Siyu Gao 高丝雨



Xingjian Gao 高行健



Yi Gao 高熠



Annie Gong



Isabel Gonzalez Jimenez



Cyrus Yang Guo



Tianzhe Guo 郭天哲



Zhiyu Guo 郭之誉



Carmel Elli Jean Halperin



Ya Wen Hao



Anna Lin Harbeck



Mostafa Elhussein Helaly



Genevieve Bayley Hendler



Alexander Ryan Hoover



Thomas Hsu



Haochen Hu 胡浩晨



Ethan Huang



Lili Huang



Sijia Huang 黄思嘉



Yuan Huang 黄元



Jonghyun Jee



Joshua Aaron Jensen



Chenqi Jiang 姜辰其



Wenye Jiang 姜闻页



Zhiyan Jin 金祉延



Xavier Gilrich Juhala



Minjae Kim



Yujie Lan 蓝于婕



Sebastian Hephaestus Lau



Gyuwon Lee



Shenshen Lei 雷深深



Chenle Li 李辰乐



Cindy Li



Feifan Li 李非凡



Jialu Li 李佳璐



Qinci Li 厉钦慈



Yi Jie Li



Yuxuan Li 李雨萱



Jiaying Liang 梁佳颖



Kevin Maddux Liang



Xiao Liang 梁晓



Hsiao-Jui Lin 林孝睿



Jonathan Lin



Jiayan Liu 刘珈言



Shirley Liu



Sihan Liu 刘思含



Yinyihong Liu 刘殷仪泓



Yujia Liu 刘羽佳



Jiaxing Lu 卢嘉兴



Wendy Lu



Zeyu Lu 鲁泽宇



Clara Briane Luehrs



Huiwen Luo 罗惠文



Liqiang Luo 罗力强



Yingrong Mao 冒瓔容



Frank Anthony Mattimoe



Ege Berk Mavi



Ruben Alexander Mayorga



Jackson Stone Mcqueeney



Mohamed Emiel Loh B Mohd Khairil Kevin Loh



Yegor Mostovoy



Tristan Thierry Murdoch



Kevin Luke Nader



Christopher Nelson



Sydney Antonia Ocampo



Angel Anthony Olvera



Chao Zheng Samuel Ong



Oona Pecson



Ana Maria Petre



Isabelle Philippe



Akeem Phillips



Alexandra Grace Porter



Lishan Qin 秦丽珊



Tian Qin 秦天



Rodrigo Jose Reyes Gutierrez



Winston Theodore Roberts



Radek Sabatka



Jacob Javier Sanchez



Yu Sang 桑瑜



Stephanie Claire Scaglia



Henry Wells Shaffer



Yiyang Shao 邵翌阳



Jingpeng Shen 沈靖鹏



Sachi Sanjay Shetty



Jiannan Shi 石剑南



Jackson Edward Simon



Micah Ariel Snow



Evelina Soloveicik



Kathy Kaixin Song



Dehong Sun 孙德泓



Kimberly Claire Riwadilok Tanchay



Xiaoyan Tang 唐笑嫣



 ${\bf Mahder\ Takele\ Teshome}$



Mariya Thanawala



Oyujin Ulziibaatar



Katerina Valachova



Alexander Yuxuan Wang



Benjamin Wang



Chengxi Wang 王成蹊



Ding Wang $\pm T$



Haoquan Wang 王浩全



Shengze Wang 王盛泽



Xiao Wang 王潇



Xiaoxuan Wang 王效轩



Yinqi Wang 王胤淇



Yuxuan Wang 王宇煊



Zhangyi Wang 王张翼



Ziying Wang 王梓荧



Thomas Stoyle Waugh



Citlaly Weed



Rachel Wen



Tao Wen 文韬



Viktorina Lucia Cheryl White



Miranda Victoria-Nicole Wilmot



Andrew Wong



Chengxun Wu 吴承训



Ziyi Xiao 肖紫伊



Changzhen Xie 谢常真



Dongxu Xie 解东旭



Evan Matthew Xie



Haochen Xiong 熊浩辰



Jingzhi Xu 许竞之



Kevin He Xu



Yihan Xu 徐逸涵



Yu Yan 严雨



Xinghang Yang 杨星航



Zhiheng Yang 杨知恒



Chenlan Yao 姚辰斓



Feiyang Yao 姚斐杨



John Han-Ting Yao



Zhuochen Yuan 袁卓辰



Hanyuan Zhang 张瀚元



Jianing Zhang 张嘉柠



Simin Zhang 张思敏



Lydia Zhao



Xinyue Zhao 赵心玥



Jiajun Zheng 郑嘉隽



Mingqian Zheng 郑鸣谦



Yayuan Zheng 郑雅源



Ning Zhou 周宁



Yuewen Zhou 周月雯



Ashley Zhu



Canyu Zhu 朱灿宇



Haoze Zhu 祝昊泽





Yuchen Zhu 朱雨宸





Connor Richard Aldredge



Amaan Amlani



Kyra Terese Bachman



James Bai



Yufeng Bai 柏驭枫



Handan Bao 包涵丹



Tuvshinjargal Battogoo



Erol M Bickici



Abraiz Bin Abdullah



Jiaxin Bu 卜佳欣



Jingyuan Cai 才静远



Yicen Cai 蔡依岑



Andrew Chang



Anthony T Chang



Jasper Augustine Chang



Morris Chang



Jennifer Chen



Nuo Chen 陈诺



Richard Chen



Ruyun Chen 陈茹芸



Xilin Chen 陈曦林



Yijia Chen 陈宜嘉



Zhu Chen 陈竹



Jiayi Cheng 程佳艺



Sarah-Marie Chung



Grace Margaret Currier



Adam Piotr Czumaj



Salomé Edwige Sylvie Demangeot



Lena Ding



Yuanchao Ding 丁元朝



Norman Dong



Khaliun Dorjderem



Alexandra Shin Dunnaville



Amine El Harti



Qianyue Fan 范千越



Matthew Sam Fertig



Harrison Thomas Fries



William Michael Gerd



Rebecca Gomes



Suqing Gu 顾苏青



Delin Guo 郭德邻



Yixiao Han 韩怡霄



Qinrui He 何沁睿



Lana Marie Henrich



Jiaqi Hu 胡家绮



Baojia Huang 黄保嘉



Xintao Huang 黄心韬



Ai Jian 简爱



Eleanor Keys



Jayoon Kim



Younjin Kim



Hao Kou 寇灏



Ethan Al Lan



Hyunji Lee



Joao Ji Won Lee



Sibaek Lee



Maria Antonia Leiva Crossley



Chenglin Li 李乘霖



Longyu Li 李隆昱



Xuening Li 李雪凝



Yuxuan Li 李宇宣



Xujun Lian 练许俊



Kevin Liu



Qichen Liu 刘启宸



Yutong Liu 刘雨桐



Kyle J Lok



Murray Wu Lu



Astrid Jeritza Matute Blanco



Chelsea Adrianna Mclean



Yihan Meng 孟伊涵



Kento Mizukami



Bongani Ntsakani Musikavanhu



Olivia Hope Olek



Yifan Ouyang 欧阳伊凡



Neil Shailesh Patkar



Ta-Ruedee Pholpipattanaphong



Ziyu Qiao 谯子煜



Rishi Girish Rajeev



Nadien Ashley Robles



Ni Rong 荣霓



Rugby Michael Scruggs



Ruijia Shen 沈睿佳



Yiling Shi 施怡聆



Yun Shi 史韵



Annabel Maria Diewerke Smit



Mathew So



Andrejs Spuris



Christian Richard Stalker



Haoyu Sun 孙昊昱



Joanna Sun



Chiharu Taniguchi



Chase Matthew Walian



Boyu Wang 王伯宇



Ruiqi Wang 汪睿淇



Ruoyun Wang 王若昀



Tianchang Wang 王天畅



Yexi Wang 王叶希



Yiyue Wang 王逸越



Xiaobo Wei 魏小博



Yining Wei 危亦宁



Jiayu Wu 吴佳谕



Justin Wu



Tianqi Wu 吴天琦



Tianren Xie 解天仁



Dongyan Xu 徐东彦



Yufei Xue 薛予菲



Sabrina Yang



Ziqi Yang 杨子齐



Ziyun Yang 杨紫昀



Yue Yao 姚越



Thomas Chintsing Yee



Diana Yu



Chunxiao Zhang 张春晓



Jiahui Zhang 张嘉会



Linger Zhang 张灵儿



Tianyu Zhang 张天与



Xuyou Zhang 张叙游



Yilong Zhang 张怡龙



Amy Zheng



Kaining Zhou 周垲柠



Maoxingyue Zhou 周毛星玥



Qiyang Zhou 周祺旸



Vivian Zhou



Shengyi Zhu 朱圣逸



Yanru Zhu 朱彦儒

Computer Science, Data Science, and Engineering 计算机科学、数据科学与工程学部



Daniyal Atta Maan



Xue Bai 白雪



Yuqin Bai 白雨钦



Paula Z Ben



Kenton Blacutt



Gengyu Chen 陈庚宇



Junting Chen 陈珺霆



Liyu Chen 陈励语



Xinyue Chen 陈昕玥



Zihan Dai 代梓涵



India Grace Daniel



Hanqi Deng 邓涵琪



Haoyu Ding 丁浩玙



Juncheng Dong 董俊成



Dara Douglas



Amen Tesfaye Duki



Jingru Fan 范静茹



Yannan Fei 费砚南



Liancheng Gong 龚莲诚



Xinyu Gu 顾心愉



Haozhen Guo 郭浩楨



Xinyao Han 韩欣遥



Haojia He 何昊嘉



Weiyi He 何维翊



Yancheng He 何彦诚



Thomas Louis Marie Hillenmeyer



Yichen Huang 黄奕晨



Ziyi Jiang 姜姿屹



Xihan Jin 金锡涵



Almazhan Kapan



Boyan Li 李泊言



Qiaowei Li 李俏蔚



Tinglong Liao 廖廷龙



Yi-Chen Lin 林奕忱



Wenhao Lu 陆文昊



Robin Luo



Yiyang Luo 罗一阳



Robert Melikyan



Min Jee Moon



Mengjie Shen 沈梦婕



Yuanhao Shen 沈元皓



Ren Sheng 盛任



Ruijie Shi 施瑞杰



Thomas Tai



Kaan Tekin



Natalia Tuszko



Ruining Wang 王睿宁



Shihao Wang 王世豪



Xinran Wang 王欣然



Xinyao Wang 王欣瑶



Yuchen Wang 王雨宸



Yuchen Wang 王禹宸



Zhenming Wang 王振明



Peiyang Wen 温霈扬



Andrew Lewis White



Keyin Wu 巫珂音



Ming Xian 鲜铭



Yajie Xiao 肖雅捷



Ruhao Xin 忻儒豪



Boyan Xu 徐渤岩



Jiacheng Xu 徐嘉程



Ke Xu 许可



Mengchen Xu 徐梦辰



Wenyu Xu 徐文妤



Yile Xu 徐溢乐



You Xu 徐有



Wanyi Yang 杨婉仪



Xinyuan Yang 杨心源



Yuheng Yang 杨予恒



Zetong Yang 杨泽同



Zhao Yang 杨钊



Zhihan Yang 杨智涵



Yuhan Yao 姚雨含



Yumo Yao 姚雨茉



Siyuan Yu 余思源



Shuhan Yuan 袁书涵



Alejandro Zaccour



Xiaohan Zeng 曾晓涵



Jiachen Zhang 张嘉琛



Tianyu Zhang 张天昱



Yuechuan Zhang 张阅川



Yumeng Zhang 张雨萌



Honglin Zhu 朱泓霖



Liyang Zhu 竺力扬

MYU Study Away Program 纽约大学海外学习项目

College of Arts and Science



Dongyu Huang 黄栋宇



Jingkai Huang 黄靖凯



Yu Huang 黄钰



Siting Liu 刘思婷



Jingfei Wang 王婧菲



Tianqi Wang 王天祺



Zhuoran Wu 吴卓然



Shaoguang Yang 杨韶光



Yingying Yu 余盈盈



Yuhao Zhao 赵禹豪



Yuzhu Zhou 周雨竹

Steinhardt
School of
Culture,
Education,
and Human
Development



Xiaole Lin 林晓乐



Xinyi Ma 马欣仪

Stern School of Business



Kaizhi Liu 刘恺之



Haoran Wang 王淏然

Tandon School of Engineering



Yuchen Liu 刘禹辰



Chang Yin 尹畅

Gallatin School of Individualized Study



Fangzhou Gu 顾芳洲



NYU Shanghai Alma Mater上海纽约大学校歌

We have come to stand together, soon we'll part our separate ways, but we leave behind a legacy to light another's way.

We will build on our foundation, cross the mountains and the seas. Giving rise to strength in unity for all the world to see, giving rise to strength in unity for all the world to see.

We are Shanghai, we're the city of lights. We are Shanghai, and the future is bright. We're chasing horizons, dispel the dark give rise to brightness and love for all lands. The world is not too big for us to be friends.

我们来自五湖四海 怀抱热诚理想 求索新知 收获灼见 准备好扬帆起航

以天下为己任 以世界为课堂 我们点亮盏盏微光 照亮彼此方向 我们点亮盏盏微光 照亮前行方向

We are Shanghai, we're the city of lights.
We are Shanghai, and the future is bright.
We're chasing horizons, dispel the dark give rise to brightness and love for all lands.
The world is not too big for us to live...

We've opened up our minds, we're reaching for the skies. We're united together, we breathe as one. Bridging our nations, the best is yet to come.

We are Shanghai, we're the city of lights. We are Shanghai, and the future is bright.

The future's in Shanghai, 这城市流光溢彩 We are Shanghai, 下一站何其精彩 We're chasing horizons, dispel the dark give rise to brightness and love for all lands. 听世界在召唤 未来由你我涂彩边憧憬边勇敢

The world is not too big, for all of us to sing.
The world is not too big for us to live with open minds, to live with open hearts.
We're reaching for the sky.
We are Shanghai!

A recording of the NYU Shanghai Alma Mater, performed by the NYU Shanghai Chorale, can be found here. 扫描二维码, 听上海纽约大学合唱团演唱上海纽约大学校歌。





